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W imieniu mieszkańców ulicy Jana Matejki proszę o zregenerowanie powłoki 

pokrywającej latarnie uliczne lub wymianę latarni na nowe. Metalowe elementy są mocno 

skorodowane i szpecą wygląd ulicy oraz mogą być przyczyną uszkodzenia i rozdarcia ubrania 

przechodzących tam osób. Prosimy o interwencję w tej sprawie. 
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